
Zápis 
z 12. jednání Školské komise RMČ Praha 22 

ze dne 25. srpna 2022 

Zahájení jednání: v 15.00 hodin 
Ukončení jednání: v 17.00 hodin 
Přítomni: Mgr. V. Špalková Kuželová, P. Harantová, Bc. F. Musil, Mgr. J. Rothová, Ing. R. 
Motlochová, B. Nováková, Mgr. E. Vaňkátová 
Hosté: Bc. Hana Hlasová, PhDr. Monika Kadrnožková, Ing. et Mgr. M. Konečná, Mgr. J. Měchura, 
R. Pecáková, PaedDr. P. Ptáček, Mgr. VI. Reinerová, Mgr. I. Šormová, L. Štěpánková, Mgr. I. 
Vodičková, Mgr. VI. Zdobinská, Štěpán Zmátlo 
Omluveni: R. Koutský, Ing. R. Petr, R. Urbanec 

Jednání zahájila předsedkyně školské komise, přivítala všechny přítomné, včetně hostů. 

Hlasování o programu, úvod, přivítání 
Hlasování o programu. 
1) Zahájení školního roku — vítání prvňáčků. 
2) Dodatečný zápis dětí do MŠ v Královicích. 
3) Informace ze školských zařízení v MČ Praha 22 (MŠ a ZŠ zřizované MČ Praha 22, ostatní 

školská zařízení). 
4) Sdílená personální podpora, pro administraci projektů z dotačních programů ze šablon (přede-

vším OP JAK) — tento bod vložen na základě žádosti Ing. Motlochové. 

Usnesení: 
Školská komise RMČ Praha 22 schválila program: 
Hlasování: PRO: 6 PROTI: 0 
Program komise byl odsouhlasen. 

ZDRŽEL SE: 0 

1) Renáta Pecáková 
- Proběhl zápis k předškolnímu vzdělávání v mimořádném termín do nového místa výkonu MŠ 

Sluneční v Královicích. Bylo přijato 20 dětí + další 4, které budou moci být přijaty až po vydání 
stanoviska orgánu hygieny. V průběhu prázdnin probíhala spolupráce se zřizovatelem s cílem 
otevřít toto místo v září t.r. Královice budou slavnostně otevřeny 5. 9. za účasti představitelů 
MČ Praha 22 a médií. 

- V průběhu letních prázdnin probíhaly opravy na všech pracovištích; v Bytovkách se malovalo; 
v MŠ Sluneční byla realizována závlaha zahrady, venkovní knihovna se čtenářským kroužkem, 
včetně vyvýšených záhonů a koutku EVVO. 
Zhodnotila prázdninový provoz: 

Přihlášené děti Skutečná docházka Průměrný počet dětí 
1. týden 66 42 76 
2. týden 66 25 80 
3. týden 66 59 78 
4. týden 66 46 83 

2) Lenka Štěpánková 
- Zhodnotila prázdninový provoz: 

Přihlášené děti Skutečná docházka 
1. týden 88 67 
2. týden 90 70 
3. týden 83 65 
Průměr 87 dětí 67 dětí 
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- 0 prázdninách ve spolupráci s odborem správy majetku proběhla oprava střechy, bylo 
položeno nové PVc. 
Informovala, že v dolním pavilonu je z důvodu špatné údržby a dodržení hygienických 
podmínek žádoucí výměna dlažby v umývárnách — náklady cca 40 tis. Kč/umývárna. 

- Školce chybí t.č. dvě učitelky. 
3) Mgr. et Bc. Vlasta Zdobinská 
- Zhodnotila, že termíny otevření mateřských škol v době letních prázdnin byly zcela vyhovující, 

rodiče ho využili na 80-90 %. Maximální napiněnost nebyla z důvodu výskytu neštovic. 
0 prázdninách proběhla oprava a úprava zahrady. 

4) Ing. et Mgr. Michaela Konečná 
- Prázdninový provoz byl využit maximálně, otevřeno bylo 2 týdny v červenci. 

MŠ je pině obsazena, v MŠ je hodně dětí pětiletých a čtyřletých. Ve třídách nebyly sníženy 
počty dětí s ohledem na inkluzi, podpůrná opatření. Do MŠ bylo přijato 10 dětí s trvalým 
bydlištěm v MČ Praha 22. 

5) Mgr. Jiří Měchura 
- Ve školním roce 2022/2023 budou otevřeny 3 třídy prvního ročníku. V každé třídě 30 žáků. 
- V průběhu prázdnin byla zrekonstruována a zprovozněna odpadní jímka. Poděkoval odboru 

správy majetku. 
- Ředitel informoval o vzniku školního poradenského pracoviště s psycholožkou školy — zatím 1 

den v týdnu. 
- Z dotačního programu MŠMT na posílení digitální gramotnosti byly do školy zakoupeny další 

chromebooky. 
- Škola je pině personálně obsazena. 
- Zvýšena úplata za školní družinu. 
6) Mgr. Ivana Šormová 
- Poděkovala ředitelce ZŠ U Obory za pronájem prostor za účelem provozu a činnosti ZUŠ Lyra. 
- Opakovaně v nastávajícím školním roce otevírá prostory (koncertní sál) v Praze — Královicích. 

V této souvislosti zjišťovala možnost spolupráce s Městskou policií při asistenci parkování 
rodičů dětí při závěrečných koncertech či jiných akcí pořádaných ZUŠ Lyra. 

7) Mgr. Ivana Vodičková 
- 31. 8. 2022 se vybavují a zařizují třídy v modulech. 
- Škola je personálně pině obsazena. 
- Informovala o problémech s přijímáním ukrajinských žáků a nepřijatých žáků, kteří měli trvalé 

bydliště ve školském obvodu ZŠ Jandusů; o správním řízení při přijímání žáků — rodiče podají 
žádost, žáci jsou přijati, pak je rodiče odhlašují, nebo nakonec bez omluvy do školy nepřijdou. 
Není zvláštností, že v jedné třídě se učí skupina českých a ukrajinských žáků, žáků s odlišným 
jazykem a žáků s přiznanými podpůrnými opatřeními. Škola přijala cca 100 žáků z Ukrajiny. 
Ředitelka školy se dotázala na možnost finanční podpory MČ ukrajinským žákům a žákům ze 
sociálně slabých rodin na pokrytí pořízení pomůcek. Škola nemůže hradit piné vybavení všem 
těmto žákům. 
Ve školním roce 2022/2023 budou otevřeny čtyři třídy prvního ročníku. 

Náklady na vybavení modulů dosáhly 930 000 Kč. 
Škola bude i nadále určenou školou pro výuku žáků/cizinců českého jazyka. 

- Zvýšena úplata za školní družinu. 
8) Bc. Hana Hlasová 
- Informovala o zvýšení cen obědů — informace na webových stránkách ŠJ; o vybudování okna 

a jiných stavebních úpravách — dokončení přestavby z loňského roku dle provozních 
požadavků. Snížila počet zaměstnanců. Školní jídelna je personálně zajištěna. 

Plánuje se oprava střechy, včetně opravy oken, aby se dala otvírat/větrat. 
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- Přes prázdniny byla změněna doména na objednávání obědů — strávníci byli/budou 
informováni. Byl změněn poskytoval internetu na 02. 

- Ředitelům poděkovala za rozvrhy hodin. 
Ve dnech 1. a 2.9. jídelna uvaří pouze jedno jídlo, další dny již standardně —4 jídla + 2 polévky. 
Ve čtvrtek 1.9. budou obědy vydávány od 10.30 hodin, 2. 9. od 11.00 hodin a další týden od 
11.00 hodin. 

9) Mgr. Et Mgr. Eva Vaňkátová 
- Informovala o zajištění pozice školní psycholožky s částečným úvazkem v ZŠ U Obory.. 
10) Mgr. Vladimíra Reinerová 
- Byla dokončena dřevostavba — slavnostní otevření tříd II. stupně bude 30. 8. 2022 za účasti 

představitelů MČ, MHMP a médií. 
Podařilo se zajistit personálně jak pozice pedagogů, tak nepedagogů. 

- Škola čerpá finanční prostředky na platy ze „Šablon" na pozici školního psychologa. 
11) Mgr. Jitka Rothová 
- Představila spolupráci s Klubem seniorů — děti ZŠ Jandusů namalují obrázky, které se budou 

prodávat na Jarmarku a vánoční akci školy Rozsvícení Betlému — výtěžek z akce půjde na 
Červený kříž. Účast na spolupráci nabídla i ZŠ U Obory. 

12) Roman Urbanec (informace prostřednictvím e-mailu) 

- Ve školním roce 2022/2023: Centra pro předškolní děti 3-5 (6) let budou organizována 
v Kolovratech, Divadle U22 a Staré poště. Ukrajinská skupina předškoláků bude pokračovat 
v muzeu. Provoz a činnosti adaptační skupiny pro školní děti nebude DDM ve školním roce 
22/23 zajišťovat. 

13) Bohumila Nováková 
Popřála všem přítomným ředitelům, učitelům šťastný a bezproblémový školní rok. 

14) Ing. Radka Motlochová 
- Informovala ředitele škol o možnosti zavedení sdílené personální podpory pro školy, které 

zřizuje MČ pro administraci projektů z dotačních programů Šablony a OP JAK. Personální 
podporu by mohl zajišťovat zaměstnanec ÚMČ, který by tak ředitelům ulehčil a odejmul část 
již tak značné administrativní zátěže. Požádala ředitele o názor. 

- Vyjádřila se, že nižší zájem rodičů o školku v Královicích může být způsobeno těžší dopravní 
dostupností, především při návratu zpět z Královic, kdy je směrem do Uhříněvsi pravidelná 
kolona. 

15) Štěpán Zmátlo 
- Nesouhlasí se špatnou dopravní dostupností MŠ v Královicích. 
- Ředitelka ZŠ U Obory může požádat o navýšení příspěvku zřizovatele na provoz pro rok 2023 

z důvodu vybavení tříd v modulech — bude projednáno na zasedání RMČ. 
- Ředitelé školou mohou požádat o finanční prostředky na pomůcky pro ukrajinské žáky/děti —

bude projednáno v RMČ. 
17) PhDr. Monika Kadrnožková, Ph.D. 
18) Nabídla spolupráci při vzdělávání mimořádně nadaných žáků prostřednictvím Pedagogické 

fakulty Univerzity Karlovy. 
19) Mgr. Veronika Špalková Kuželová 
- K zahájení příštího školního roku by mohly být žákům prvních tříd rozdány Uhříněveské 

pohádky —je plánován tisk, finanční náklady na tisk knihy je nutné zahrnout do rozpočtu MČ 
na rok 2023. 

20) Různé 
- Zahájení školního roku 22/23 bude za účastni představitelů MČ: ZŠ U Obory 8.00 hodin; ZŠ 

Jandusů 8.20 hodin. 
Zápis do prvních tříd pro školní rok 2023/2024 bude: ZŠ Jandusů —19. — 20. dubna 2023; ZŠ 
U Obory — 25. — 27. dubna 2023. 
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Ředitelé poděkovali paní Motlochové za podporu škol — k pozici administrátora sdělili, že 
každá škola má možnost financovat administrátora přímo z finančních prostředků 
přidělených z dotace. S administrátorem musí úzce spolupracovat, pozice administrátora na 
ÚMČ by jim významně neulehčila. 
Ředitelé škol pošlou finanční požadavky na platy školních psychologů do konce roku 2022. 
Poté budou přeposlány na účty škol . 
Ředitelé škol pošlou případné požadavky na navýšení příspěvků na provoz do konce roku 
2022 s ohledem na nárůst cen energií, včetně zdůvodnění. 
Paní Motlochová upozornila na grantovou podporu a zejména Opatření č. 5 týkající se 
otevření školních hřišť veřejnosti, lhůta na podání je od 26.9. do 14.10. a žádat může pouze 
městská část. Informace o vyhlášené grantové podpoře: Program celoměstské podpory 
vzdělávání na území hl . m. Prahy pro rok 2023 (Portál hlavního města Prahy) (prahy 

Zapsala: 
Pavlína Harantoýá 
tajemnice škpl's3é komise p'edsedkyně školské komise 

M'r. Špálková Kuželová Veronika 
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